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Vilken fantastisk sommar vi har fått 
uppleva med vår bana.

Jag tänker på invigningen av 18 håls- 
banan med uppvaktningar från över fem-
ton klubbar inom NVGF, men även från 
klubbarna i Ö-vik. Bjurholms kommun 
var representerad med kommunfullmäk-
tiges ordförande Doris Jonsson och kom-
munalrådet Folke Jonsson.

Alla skänkte mycket fi na presenter, höll 
vackra tal och lyckönskade oss till våra 
18 hål.

Jag tänker på Peter Nordvall, 
vår banarkitekt, som i sitt tal 
kåserade om att han nu fått 
gifta bort sina ”båda döttrar”, 
de första nio hålen och de sista 
nio. Han erkände att det hade varit mycket 
utmanande och speciellt att arbeta fram 
en banlayout i den topografi skt vackra 
naturen. 

Peter uttryckte sin glädje över att banan 
nu var klar och hur nöjd han var med re-
sultatet.

Båda niohålsslingorna, ”bäcken” de 
första nio hålen och ”ravinen” de 

senaste, har delvis lika karaktärer, men 

upplevs ändå väldigt olika för oss spelare. 
Den nya bandelen ”ravinen” är utmanade, 
trixig och krävande.

Jag tänker på alla lovord som banan 
fått i sommar från våra greenfeegäster 
och egna medlemmar. I år har greenerna 
hållit riktigt hög klass. Sedan tidigare är 
ju våra fairways förmodlingen norrlands 
bästa. Banan är i mycket fi nt skick, men 
man bör hålla sig på den klippta delen 
av banan. Våra ”ruffytor” är fortfarande 
alltför tidskrävande. Till nästa säsong bör 

dessa klippas oftare för att snabba på run-
detiderna. Det är viktigt för att vi skall få 
ännu fl er gäster till vår bana.

Jag vill avsluta med ett mycket stort tack 
till Er Alla som på olika sätt bidragit att 
banan fått sådan positiv uppmärksamhet 
i sommar.

Ingen kan göra allt men alla kan bidra 
med något.

Nils-Göran Björklund
        Ordförande

o
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“Till nästa säsong bör ruffen klippas 
oftare, för att snabba på rundorna”

Medlem #306

Säsonger i klubben: 3.
Hcp: 36.

Hur har golfsommaren 
varit?
– Vi har spelat lite, inte mer 

än fem-sex rundor. Det är det 
där med tidsaspekten när man 
har stor familj.

Spelar dina barn?
– Ja, sonen har faktiskt bör-

jat i sommar. Har 36+ än så 
länge.

Varför valde du 
Bjurholm?
– Jag har min svärmor i 

Bjurholm, så det var naturligt.
– Det är ju en riktig kalas-

bana i en trevlig miljö. Med 
de nya hålen har det lyft ännu 
mer. De har lite olika karaktär, 
det är mer trixigt på de nya.

Hur är det att vara distans-
medlem i klubben?
– Som distansmedlem är 

det en perfekt bana. Vi kan 
åka dit och spela en, två run-
dor på en helg. Vi har åkt till 
Lycksele också, men då är det 
ju både greenfee och en resa 
att betala.

– Jag kan inte önska mer.
Skulle du vilja föreslå nå-
gra förändringar?
– Det kunde vara lite min-

dre ruff på vissa ställen, men 
jag såg att de klippt ner den 
lite här i höst.

I denna spalt kommer i varje 
nummer av Släjdan en vanlig 
medlem att intervjuas. Ur-
valet sker slumpmässigt. 

Niklas Lidström, 
Norsjö

Hallå där...

Nästa nummer av Släjdan kommer strax innan jul i litet format. Men...

www.bjurholmsgk.se
...det är där det informeras, upp-
dateras, inbjuds och diskuteras. 
Gå in och titta du också!
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SVÅRASTE HÅLEN I SOMMAR
Alla spelare 
(14 tävlingar) 

Endast Damer 
(5 tävlingar)

1 Hål 16 (index 1) Hål 16 (index 1)

2 Hål 4 (2) Hål 9 (6)

3 Hål 14 (7) Hål 11 (3)

4 Hål 9 (6) Hål 8 (4)

5 Hål 6 (8) Hål 4 (2)

6 Hål 5 (10) Hål 5 (10)

7 Hål 11 (3) Hål 15 (13)

8 Hål 8 (4) Hål 18 (17)

9 Hål 12 (11) Hål 6 (8)

10 Hål 15 (13) Hål 3 (12)

11 Hål 18 (17) Hål 12 (11)

12 Hål 3 (12) Hål 14 (7)

13 Hål 17 (9) Hål 17 (9)

14 Hål 10 (5) Hål 1 (14)

15 Hål 2 (16) Hål 10 (5)

16 Hål 1 (14) Hål 2 (16)

17 Hål 7 (18) Hål 7 (18)

18 Hål 13 (15) Hål 13 (15)

statistiken är hämtad från sommarens tävlingar

Åttan är ett spöke för mån-
ga, och trean har ansetts som 
ett svårt hål för damer. Med 
hjälp av GIT kan Släjdan nu 
presentera sanningen. 

Hål sexton har under 
sommarens tävlingar varit 
svårast, följt av hål fyra.

Under sommaren har vi 
har haft 14 tävlingar. 10 indi-
viduella, 3 partävlingar och en 
flaggtävling (dam-statistiken 
inkluderar också en inbjud-
ningstävling). 

Det brukar ju vara lite per-

sonligt vilka hål man tycker är 
lätta respektive svåra. Många 
tycker ju att hål 16 inte kan 
vara det svåraste hålet men 
statistiken visar nu att så är 
fallet. 

Lägre än värdering
Damerna brukar ju också 

hävda att hål 3 är väldigt svårt 
men här visar statistiken att 
det är ett medelsvårt hål. Åt-
tan och elvan hamnar båda 
lägre i statistiken än vad deras 
värdering är.

Vissa hål överensstämmer 
alltså väl med deras index och 
med ens egen uppfattning av 
deras svårighetsgrad. 

Att vi skulle behöva index-
era om något är för tidigt att 
säga. 

Flaggtävlingen i slutet av sä-
songen är inte med i statistiken. 
Man får också observera att de 
som tävlar är ju ett litet antal 
av våra medlemmar (kan det 
vara 10%?).

ANDERS WALDEMARSSON

Tävlingskommittén

Skräcken är inte “bäcken”
Svåraste hålet under sommaren – nya hål sexton

Under sommaren har 
det inte hänt så my-
cket vad gäller spon-
soraktiviteter. Vi har 
för närvarande 16 hål-
sponsorer, sponsorer 
på range och övnings-
green samt ett antal 
skyltar på parkeringen. När-

mast gäller att plan-
era för nästa år och 
försöka utöka spon-
sorintäkterna. 

Ett uppslag har dykt 
upp senaste tiden. Det 
ryktas om att företaget 
Artergo international i 

Vitvattnet skulle vara intresse-

rade av att sponsra hål sex, som 
råkar vara ledigt. 

Som ”hole in one” pris skulle 
en gratis hemsida kunna erb-
judas. 

Det är visserligen ett par fyra 
men man får väl ta i lite!    

OWE PERNESTAM

 Sponsorkommittén

Kanske ett Hole in one-pris på sexan?

Owe Pernestam.

Först gäller det att träff a av greenplatån på hål 16, sedan att slå en väl avvägd putt.   Foto: Caroline Sigefelt
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Så kom högtidsdagen al-
la väntat på. Invigning av 
18-hålsbanan – med bland 
annat en världsmästare på 
plats. 

– Ett stort tack riktas till 
styrelse, kommittéer, med-
lemmar och Bjurholms kom-
mun som gjort det möjligt 
att genomföra och anläg-
ga denna golfbana, sa ord-
förande Nils-Göran Björk-
lund i sitt tal.

Vädret var lite gråmulet med 
duggregn men det avskräckte 
inte människorna från att 
komma och närvara vid in-
vigningen. Greger Ottosson 
var konferencier och skötte 
uppgiften med bravur när han 
på ett roligt och gemytligt sätt 
presenterade de olika talarna 
för dagen. Ordförande Nicke 
Björklund var först ut.

– Första gången jag var ut 
på banan tänkte 
jag att, Gud vad 
vackert det är. Det 
är en underbar 
naturupplevelse 
man får när man 
går runt och spelar 
golf här. Banarbe-
tarna har gjort ett 
fantastiskt jobb 
och arbetat hårt 
med att få banan 
så fi n denna som-
mar. Även många 
ideella timmar ligger bakom 

golfbanans skick där många 
ställt upp och arbetat med 
diverse saker för att kunna 
stoltsera med en fi n bana. Det 
är viktigt att komma ihåg att, 
ingen kan göra allt men någon 
kan göra något!

“Lilla Bjurholm”
Dagen till ära var även repre-

sentanter från Bjurholms kom-
mun närvarande. Ordförande 
i kommunfullmäktige, Doris 
Jonsson, sa:

– Jag vill påstå att Bjurholms 
golfbana är en av de vackraste 
banorna och det är något stort i 
lilla Bjurholm att man kan erb-
juda en sådan fi n 18-håls bana. 
Det visar på att något händer 
på orten.

Folke Jonsson från kom-
munen påpekade att turismen 
inbringade 50 miljoner under 
år 2004 och att golfen var en 

stor bidragande 
orsak. Som gåva 
från kommunen 
fick golfklubben 
en fi n Bjurholms-
stake som var 
målad i Bjur-
holmsfärger.

Svenska golfför-
bundet repre-
senterades av 
bankonsulenten 
Boel Pettersson 
som sa:

– Jag har hört många vitsord 

om att det är en vacker och väl-
skött bana. Jag måste säga att jag 
är imponerad av de vackra vyer-
na. Att man kan fi nna denna fi na 
bana i Sveriges minsta kommun 
ger dimensioner till det hela.

“Varmt om hjärtat”
Ulf Eriksson samt Liselott 

Engström från NVGF över-
lämnade en NVGF-fl agga samt 
en vacker tallrik från Glödheta 
till klubben.

– Bjurholm har alltid legat 
mig varmt om hjärtat och det 

är enormt kul nu när Bjurholm 
kan stoltsera med en vacker 18-
håls bana. Detta bidrar till att 
klubben kommer sannolikt stå 
värd för ett antal NVGF tävlin-
gar i framtiden, sa Liselott.

Utöver ovannämnda per-
soner var det en hel del repre-
sentanter från olika golfklubbar 
som ville gratulera och lyckön-
ska, såsom:

Assar Lindkvist, Luleå GK, 
Kent Eriksson, Boden GK, 
Stefan Stålnacke, Sörfors GK, 
Lars-Åke Kjellsson, Norrmjöle 

GK, Simon Olskog, Rob-
ertsfors Nya GK, Janne Åh-
man och Hans Nylander, 
Umeå GK, Ulf Eriksson, 
Skellefteå GK, Gun Nils-
son, Puttom GK och Sören 
Skoglund, Åsele GK

Första slaget
Alla hade de med sig pre-

senter där det dominerades 
av tavlor som fi nns att be-
skåda på väggen i klubbens 
restaurang.

Efter all uppvaktning var 
det så dags för den tradi-
tionella bandklippningen. 

Äran att klippa bandet 
fi ck Fritjof Strandberg och 
Doris Jonsson. När bandet 
fallit till marken följde det 
allra första slaget på in-
vigda banan. Bjurholms 
världsmästare i orienter-
ing, Stina Grenholm, peg-
gade upp på hål 10 för 
lovande golfspelaren Si-
mon From-Johansson som 
fi ck förtroendet att slå det 
första utslaget som mätte 
cirka 220 meter.

ANNELI GRENHOLM

Äntligen
myndiga!
Fritjof och Doris klippte bandet
på Bjurholms GK:s 18 håls-dag

Nya hål 
nya mål

“Enormt kul” Liselott 
Engström från NVGF 
gladdes åt att det nu går 
att ordna större tävlingar 
i Bjurholm.

Ögonblicket. Ulf Eriksson (t.v.) från NVGF och ordförande 
Nicke Björklund (t.h.) fi ck assistera då kommunfullmäktiges ord-

förande Doris Jonsson och klubbens eldsjäl Fritjof Strandberg klippte bandet. En helt ny 
epok i klubbens historia kunde ta sin början.  Foto: Anneli Grenholm

Simon From-Johansson 
och Stina Grenholm.

Av Bjurholms kommun fi ck golf-
klubben en “Bjurholmsstake” målad i 
kommunens färger.

Vädret hade sett bra ut under veckan, 
men lagom till lördagen var det par-
aply-dags.

Bjurholms dragspelsvirtuos Roger Jo-
hansson stod för lite musikalisk un-
derhållning.

...och förstås tog inte bara Nicke emot 
fi na gåvor. Han höll också ett tal, 
med ett skuggande tälttak ovanför.
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Golfbanearkitekten gifter bort sin 
vackraste dotter …

Vid invigningen av de sista 9 hålen erin-
rade jag om vad jag sagt vid den första 
invigningen för 10 år sedan, nämligen att 
”för en golfbanearkitekt känns invigning 
av en bana ungefär som att gifta bort en 
dotter”. Och nu var det således dags för 
bröllop för samma dotter igen. I och för 
sig kanske inte så ovanligt nuförtiden – det 
som var ovanligt, sa jag, var att brudgum-
men var densamma andra gången, nämli-
gen greenkeepern Gunnar! 

Allra vackrast
Att denna min dotter är tuff och svår-

tämjd gjorde jag ingen hemlighet av, 
men jag underströk samtidigt att hon 
är en av mina allra vackraste – ja, kan-
ske den vackraste – av mina döttrar. 
Som avslutning kände jag det också an-

geläget att tacka alla som hjälpt till med 
min dotters uppfostran, alltifrån Hen-
rik Helmersson, som tillsammans med 
Torsten och Fritiof agerade barnmorskor 
vid hennes födsel, till Gunnar, Max och 
Nicke Björklund, som lärt henne både 
att läsa och skriva.

Skumpafl aska väntar på ägare
Till Nicke, i kraft av sitt ämbete som 

klubbens ordförande, lämnade jag också 
för förvaltning tillsvidare ”Banarkitektens 
Hederspris”, d.v.s. en fl aska champagne 
att överlämnas till den klubbmedlem 
som först gör hole-in-one på något av de 
nya hålen.

Till alla medlemmar i Bjurholms GK 
således: Lycka till – hoppas att ni kommer 
att trivas med min dotter! 

Peter Nordwall, banarkitekt 
och stolt pappa.

Nordwall: Jag gifte bort en ny dotter 
– men brudgummen var densamme

En av de inbjudna gäster-
na var vice ordförande Gun 
Nilsson från Örnsköldsviks 
GK, Puttom. Trots det lite 
bistra vädret var hon hän-
förd över hur fi n banan var 
och vilket skick den var i.

– Jag är förundrad över 
hur man fått ordning på den 
nya banan så fort. Greener-
na för de nya hålen var bättre 
än de gamla nio hålen vilket 
brukar vara ovanligt.

Dagens täv-
ling spelades 
med dam-
ordförande 
Birgitta Bäck-
ström som 
partner när 
spelformen 
var green-
some. Resulta-
tet blev 71,8 för damparet.

– Det var en trevlig runda 
och är rätt nöjd med spelet. 
Jag var lite orolig för regn på 
morgonen men det blev inte 
så mycket av den varan under 
dagen tack och lov. Jag är helt 
överväldigad av de nya hålen 
och jag fi ck erfara att man be-
höver god kondition för att 
spela banan.

“Hög social stämning”
Som helhet var Gun nöjd 

över dagen som avslutades 
med middag på Folkets Hus 
i Bjurholm.

– Jag tycker att det är en hög 
social stämning bland medlem-
marna i klubben vilket är trev-
ligt. Det blev en jättefi n dag 
som avslutades på ett bra sätt 
med god mat. Jag kommer med 
säkerhet att återvända för att 
spela på den fi na banan med 
de trevliga medlemmarna, sa 
Gun Nilsson.

ANNELI GRENHOLM

Puttom-dam: 
“Jag är helt 
överväldigad 
av nya hålen”

Gun Nilsson.

Honnörsbollen. Nicke Björklund, Liselott Eng-
ström (NVGF), Magnus Ericsson (tidigare pro i 
BjGK) och Gamal Cherif (pro) fi ck äran att gå i 
honnörsbollen. 

Kuperat. Ann Harding leder sitt lag 

uppför hål 15 – ett motlut som inte är 

det enda på banan...det enda på banan...

Vinnarna. Anders Ohlsson (tvåa från 

vänster) och Jan Åhman (längst till 

höger) tog hem hela tävlingen. 

Låångt. Trots att hål 16 bara är par 
tre, så kan det kännas oerhört långt. 
Stefan Stålnacke, Sörfors GK, i täten. 

På väg. Efter hål elva är det lätt att gå 
fel – direkt till hål 15. Det gjorde inte 
Brita Torstenssons (med hatt) sällskap.

BjGK) och Gamal Cherif (pro) fi ck äran att gå i 

På hål 17. P-A Meyers lag stegade in 

på en 40:e-plats i den välbesökta täv-

lingen.

Glädje. Damkommitténs ordförande 

Birgitta Bäckström spelade med en gäst 

från Puttom, Gun Nilsson. Se artikel 

Invignings-
tävling för 
särskilt 
inbjudna
Spelform: Greensome
Resultat: Se tävlingssidan.

Foto: Caroline Sigefelt

Lätt, lätt. Tore Bergsten stöder sig på 

puttern, och utstrålar likt medspelarna 

att det gått enkelt att spela. Eller?

Snart i mål. Christer Hertzberg, för 

dagen iklädd hatt, på väg till tee på 

hål arton. 

Huvudpersoner. Peter Nordwall, banarkitekt, Nicke Björklund, ordförande, och Henrik Helmersson, före detta ordförande. Alla tre 
har de betytt mycket för att det nu fi nns 18 hål i Mariebäck.
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...och på kvällen
blev det stor fest

Vid ankomst bjöds det på drink och till-
tugg. 

Efter en heldag på banan var det skönt att 
sitta ner. Vin, mat, bröd – och bröder...

Efter maten intog Nisse Sigefelts band 
scenen – och dansarna dansgolvet.

Plats: Folkets hus, Bjurholm Foto: Caroline Sigefelt

I baren stod Daniel Johansson som också sköter golfrestaurangen. 
Anders Waldemarsson utvärderar dagen över en öl.

Som son till dåvarande pro Magnus, föddes Gustav Ericsson in i 
golfklubben. Nu invigdes han också i dansgolvets svingar.

Spelemannen, skådespelaren, berättaren, storljugarn och golfaren 
Greger Ottosson plockade fram munspelet.

kommunannons
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Han lämnar husvagnen och 
fl yttar in i en 25 kvadratare 
med sin fru.

Juha Kalander är den 
förste att bygga nytt vid hål 
fyra.

Tankarna hade funnits länge, 
och när campingavgiften skulle 
höjas gjorde Juha Kalander 
slag i saken och frågade Nisse 
Sigefelt. 

Tomten ovanför fyrans green 
– är den ledig?

– Jorå, den är ledig den, sva-
rade Nisse.

Efter att ha styckat av tomten 
från Nisse Sigefelts fastighet 
körde Juha Kalander husvag-
nen till sin nya sommarstuge-
plats. 

– Hit vill jag kunna åka 

efter jobbet – gå 18 hål, so-
va över och sedan åka direkt 
till jobbet. Sedan när jag blir 
pensionär vara här ännu mer, 
säger Juha Kalander och fort-
sätter:

– Vi har ju bästa banan i 
norra Sverige. Vi har åkt från 
Hörnefors till Norrmjöle, men 
det är för högfärdigt där. Här 
är det kompisstil – för vanligt 
folk. 

“Inte klippa gräs”
Huset blir en tvårummare 

med sovloft. Tomten är 800 
kvadrat – rätt så liten enligt 
Juha. 

– Man ska spela golf när 
man är här – inte klippa gräs, 
säger han.

Många som gått förbi hus-
vagnen i sommar har frågat 
om han verkligen tänkt på 
myggen.

– Där nere har det varit 
broms och flugor, men här 
uppe har vi suttit på kvällen 
i badbyxor och solat utan att 

myggen stört. När gräset och 
slyn försvinner, försvinner dom 
också, säger han.

Vägen nästa år
I samband med att Nisse 

Sigefelt styckade av en tomt åt 
Juha styckade han också av två 
till. Om någon vill bygga ett 
liknande hus som Juha Kaland-
er kommer Nisse ta bort sko-
gen. Nästa sommar kommer de 
också att fi xa till en bättre väg 
ner mot de tre tomterna.

– Flera har frågat om tomter-
na. Men jag tror att de vill se 
först hur det blir när det är 
klart. Vatten kommer att fi n-
nas, och el kan Vattenfall dra 
fram från Nisses hus.

NILS PAULSSON
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Strax dags för vinterdäck! - Vi utför även hjulinställningar och 
enklare servicejobb. Vi har biltillbehör i viss utsträckning.

/däckcentralen/

 annons

Pionjären med bostad vid fyran
Juha Kalanders tvårummare banar väg för en “golfby” i Mariebäck

Ålder: 55 år.
Bor: Hörnefors
Gör: Förskollärare och idrott-
slärare i Nyåker
Hcp: 17.
Medlem sedan: 1999
Intressen: Innebandy och 
fi ske.
Tre skäl till att bygga stuga 
i Mariebäck: golfen, naturen 
och trevligt folk.

 fakta: juha kalander

Trots en vacker 18-
hålsbana kommer inte 
fastighetsvärdena att 
stiga i Mariebäck. Det 
säger fastighetstaxer-
are Mattias Sandell på 
Skatteverkets norrlands-
region.

– Det måste vara 15 
till 50 köp i området för 
att vi ska vilja ändra vär-
deringarna, säger han.

I Bjurholms kommun 
fi nns ett speciellt värde-
område i centrala delarna 
– men största delen av 
landsbygden lyder under 
samma. Oavsett natur-
skön golfbana. 

För de fastigheter som 
arrenderar ut mark till 
golfklubben är de tomtde-
larna också skattebefriade 
som ”idrottsanläggning”.

– Om det skapas attrak-
tiva områden runt banan 
kommer det att påverka 
priserna, men bara om 
utvecklingen är markant, 
säger Mattias Sandell.

Om inga stora förän-
dringar skett innan 2007 
kommer därför inget att 
hända i nästa allmänna 
fastighetstaxering 2009.

NILS PAULSSON

Bättre bana 
– men ingen 
skillnad i 
fastighets-
taxeringen

Kalanders tomt

Ledig tomt

Ledig tomt

Gamla byavägen
– fräschas upp 
under nästa år 

Hål fyra gamla 
banan – 100 m 
till greenkant

– Plankmodell – levereras i ett paket som 
en byggsats.
– Två rum + sovloft.
– Belysningen ska drivas av solceller på 
taket.Därför är ingen el framdragen.
– Friggebod 10 kvm på gården. I förläng-
ningen kommer han bygga en till.
– Vattentoa och vedeldad bastu.

 fakta: så blir kalanders hus

Tre dagar tar det efter att en grävare 
planat ut marken (och diken och avlopp är 
ordnade).
DAG 1: Fixa sandbädd + frigolitisolering. 
Ställ sedan lekablock ovanpå.
DAG 2: Res huset. Kräver tre till fyra per-
soner.
DAG 3:  Isolera och lägga golvet.

 fakta: så bygger du ett hus

Under sommaren bodde Juha Kalander i sin husvagn på platsen för sitt nya hus. Nu väntar han bara på grannar.  Foto: Nils Paulsson 
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Juniorverksamheten har i sommar 
inte varit riktigt som vanligt. 

Intresset från knattarna har varit 
skralt. Cirka 8 knattar har besökt oss 
för träning. 

Juniorerna har också varit något 
färre än vanligt, men det beror mest 
på att flera av dem har sommarjob-
bat och har av den anledningen inte 
haft möjlighet att närvara. I lägret i 
början av sommaren deltog 10 jun-
iorer. 8 av dessa deltog även i FSB 
cup. Av de som gick vidare var det 
endast Simon From-Johansson som 
deltog. Han gick även vidare till dis-
triktsfinal. 

Bollhallen på Castorskolan hade 
under förra vintern en tid på 3 tim-
mar bokad endast för juniorer. In-
tresset för detta var noll, varför jag 
inte har tänkt boka upp någon spe-
ciell juniordag denna vinter. 

Fler ledamöter
Jag vill i alla fall passa på och 

skicka en stor hälsning och ett 
lika stort tack till alla juniorer för 
denna sommar. Hoppas vi ses igen 
nästa år. 

En liten vädjan vill jag också sända 
ut. Kommitéen består idag av un-
dertecknad och Henrik Helmersson. 
Det vore mycket värt om fler ville 
engagera sig i vår framtid – dvs, våra 
barn och ungdomar. 

EWA STUGE

 Juniorkommittén

Våren började med timring 
av blomlådor och behandling 
med träolja. Även två timrade 
bord som vi fått som gåva be-
handlades.

Sedan kom idén om en to-
alett vid bana 13 (utedass). 
Det timrades av plank, med 
ekparkettgolv, tvättfat och 
spegel – vilket vi har fått my-
cket beröm för. Även toalet-
ten mellan fyran och femman 
har vi målat om inuti.

Brita Torstensson och Tore 

Bergsten överraskade oss med 
en brunnsatrapp som vi har 
monterat med uttag för 
dricksvatten. Den är plac-
erad vid tians tee. 

Grästorv på taket ska läg-
gas nästa år. 

Fastighetskommittén vill 
rikta ett stort tack till Brita 
och Tore för gåvan.

Blomsterdamer
Jag vill också rikta ett tack 

till Hans-Ola, Roland och 

Lennart för all hjälp under 
sommaren.

Våra damer har ansvarat 
för den blomsterfägring som 
det är omkring fastigheterna 
och det tackar vi dem för 
hjärtligt.

Ett tack till alla medlem-
mar som städade runt områ-
det på städdagen.

En hösthälsning till alla 
golfare.

FRITJOF STRANDBERG

 Fastighetskommittén

I förra numret av Släjdan 
ombads ni att komma med 
era synpunkter på Bjurhol-
ms GK.

Inledningsvis hände det 
inte så mycket, men nu på 
slutet har det börjat röra 
på sig.

Enkäten är inte sådan att man 
kan sammanställa den och sätta 
betyg på olika företeelser, utan 
snarare en samling synpunkter 
som man kan ta i beaktande i 
det fortsatta arbetet.

Det man uppskattar mest 
med Bjurholms GK, och som 
man inte vill ändra på, är de 
trevliga människorna och den 
intressanta banan med fina 
fairways.

Det i särklass vanligaste klag-
omålet gäller avståndsmarker-
ingarna, och främst avsaknaden 
av dem. 

Vi har hittills, på inrådan av 
banarkitekten, försökt begrän-
sa mängden pin-
nar och mark-
eringar. Den 
“bäversvans” 
som har mark-
erat 150 meter 
är diskret och 
kan vara svår att 
upptäcka, men 
det har varit ett 
medvetet val. I 
banguiden har 
det istället fun-
nits uppmätta 
r i k t m ä r k e n 
(t.ex. fågel-
holkar) vilket har fungerat 
ganska bra. 

Ingen banguide
I och med de nya hålen har 

det blivit uppenbart att det be-
hövs fler markeringar, bland 
annat eftersom det inte funnits 
någon banguide att tillgå.

Nu är det i alla fall beslutat 
att det åtminstone blir marker-

ingar för 100 meter till nästa år 
- antagligen i form av markplat-
tor. Det lär inte bli markeringar 
i sprinklerlocken på grund av 
deras konstruktion. Dessutom 
är en ny banguide över alla 18 
hålen under produktion.

Diskuterats i kommitté
Ett annat vanlig klagomål är 

ruffen - särskilt det som ligger 
i spellinjen. Det blir onödigt 
mycket letande och det är inte 
ovanligt att man tappar bollar 
som man var säker på att hitta. 
Det här är något som har dis-
kuterats med bankommittén 
och banarkitekten. Förhopp-
ningsvis blir det en del förbät-
tringar till nästa säsong.

Det har även inkommit ön-
skemål om att kunna boka 
starttider via webben. Det är 
egentligen inget problem efter-
som det system (GIT) som 
förbundet använder stöder det. 

Det är egentligen 
bara för klubben 
att meddela att vi 
vill använda tjän-
sten, så går det 
att boka via web-
ben, terminalen i 
klubbhuset och 
via kansliet.

Datorproblem
Största anled-

ningen till att vi 
inte hade det i 
år var dels osäk-
erheten hur det 

ska fungera med 18 hål istället 
för 9 hål. Dessutom finns det en 
del praktiska problem med hur 
det ska fungera vid första tee 
och hur golfvärdarna ska kunna 
arbeta (bland annat krävs det 
datorer som är anslutna till In-
ternet). Detta hoppas vi kunna 
lösa till nästa säsong.

PÄR MATTSSON

 Medlemskommitten

Den fullständiga listan är my-
cket längre, och den har skickats 
vidare till berörda kommittéer så 
att de under vintern kan ta ställn-
ing till eventuella åtgärder. Alla 
inkomna förslag kommer att på 
något sätt besvaras, och om de 
inte åtgärdas så ska det finnas en 
förklaring.

Informationen kommer att 
meddelas via hemsidan all-

teftersom arbetet fortskrider.
Ett bra tillfälle att påverka 

är att delta i träffen 12 no-
vember i klubbhuset, där alla 
medlemmar kan samlas för att 
utvärdera säsongen och för att 
planera inför nästa.

Man kan även fortsätta att 
skicka in synpunkter via det 
formulär (“Enkäten”) som finns 
på hemsidan.  PÄR MATTSSON

Fler banmarkeringar nästa år
Medlemsenkäten på nätet har gett resultat – tyck till du också

• Droppruta vid hål 14.
• Färre men bättre priser vid 
tävlingarna.
• Hängbro mellan tee och green 
på hål 16, eller åtminstone en
trappa för de som bär sin bag.
• Skylt vid tee 15 om att ropa 
FORE om bollen går åt höger
(säkerhetsåtgärd).
• Gångbro mellan green 17 och 
tee 18 (säkerhetsåtgärd).
• Tydligare och mer enhetlig 
skyltning så att man hittar rätt.
• Försök att dölja de vita gräs-
tunnorna och undvik att ha
arbetsmaskiner parkerade vid 

klubbhuset.
• Utnyttja baksidan av shopen 
(det första man ser när man går
från bilen) för information.
• Bygga ett träningsområde, 
till exempel mellan hål 10 och 
vägen (MUA i år).
• Tillhandahåll golfbilar och 
fler och bättre vagnar till
uthyrning.
• Måla flaggpinnarna vita 
längst ner så att man ser exakt 
var de står.
• Bygg grästee på hål 15 så att 
man slipper slå från matta.

 fakta: fler förbättringsförslag från medlemmar

Besök mötet – eller webbformuläret

Pär Mattsson, 
medlemsansvarig.

Inspelet på trean kan bli lättare för greenfeespelare om en 100-
markering placeras ut.

www.bjurholmsgk.se
ENKÄTEN:

Toalett, blomlådor och kran
Fastighetskommittén tog inte semester i somras

Färre knattar 
och juniorer 
– kommittén 
behöver hjälp

Övningsområdet har också fått ny form efterhand i sommar.

Får du vårt
nyhetsbrev?

om inte, registrera dig på:
www.bjurholmsgk.se
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Tänk vad fort en golfsä-
song är över – som tiden 
alltid gör när jag har ro-
ligt.

Under försommaren så 
tänkte jag på alla banor 
jag ville testa, lektioner 
som jag skulle ta för att för-
bättra mitt spel. Så vips är 
det höst och frosten kom-
mer och med den tanken 
på nästa säsong.

Tisdagarna blev fel
Nyordningen 

av damernas tis-
dagsspel har av 
samtliga damer 
som jag pratat 
med inte varit  
positivt. Gemen-
skapen vid den 
gemensamma fi-
kastunden, möj-
ligheterna att 
diskutera regler och sitt 
eget spel, variationen av 
spelkompisar har mer el-
ler mindre  försvunnit. 

Mitt och damsektionens 
förslag är därför att inför 
kommande säsong återgå 
till det gamla. Är det 
någon eller några som har 
synpunkter så hör gärna av 
er så vi kan diskutera.

Tack!
Efter 4 år som ledamot 

och 2 år som ordförande 
i damsektionen tänker jag 
tacka för mig och tacka alla 
mina kämpande medsys-

trar i styrelsen 
och ni som 
alltid tar tag i 
enskilda upp-
gifter, ordnar 
läger, tävlings-
samordnar, fix-
ar utsmyckn-
ing, med mera. 
Som med era 

insatser gör att 
klubben och damsvinget 
utvecklas. 

BIRGITTA BÄCKSTRÖM

  avgående ordförande

Det blev till slut åtta stycken 
förväntasfulla damer som åkte 
på golfresan till Skellefteå den 
18-19 juni. 

Under förmiddagen väntade 
det ett träningspass av närspel 
under en timmes tid under An-
ders Gustavssons ledning. Det 
var en mycket nyttig och trev-
lig träningsstund där alla var 
mycket nöjda. Vädret var soligt 
och väldigt varmt men lagom 
till efter lunch kom så regnet 
och åskan.

Detta gjorde så att det bara 
blev spel över nio håls slingan. 

Middag och gemensamma ak-
tiviteter väntade på Scandic Ho-
tel där även boendet var förlagt 
och kvällen var mycket trevlig. 

Svingträning
Söndag morgon delades grup-

pen in i två grupper med fyra 
personer i varje där varje grupp 
tränade sin golfsving under 1,5 
timme med pron Fredrik Lars-
son. Koncentrationen låg på 
att förbättra golfsvingen och 
därmed få till bättre slag. Efter 
den grundliga genomgången av 
svingen och all träning var alla 

överens att det var otroligt skoj 
och väldigt bra träning där alla 
fick tips och råd att öva på allt för 
att förbättra sitt golfspel. 

Efter söndagens lunch väntade 
spel på 18-håls slingan och för 
dagen visade vädret sig från sin 
bästa sida med sol och värme. 
Banan var otroligt fin med helt 
makalösa greener och det var 
skoj att spela på en ny bana. 
Helgen var väldigt lyckad och 
trevlig vilket medförde att plan-
er började tas fram inför nästa 
säsongs golfresa.

ANNELI GRENHOLM

Damlägret för 2005 lockade 
20 st deltagare, allt från nybör-
jare till lite mer erfarna golfare, 
vilket alla var mycket nöjda 
efter helgens aktiviteter.

Fredagen var det genomgång 
av regler och scorekort samt en 
partävling som spelades på de 
nya nio hålen. Spelet på den 
nya hålen uppskattades då 
det var en del som inte spe-
lat dem. 

Närspel var fokus
Lördagen delades gruppen 

in i två grupper där halva 
gänget spelade nio hål medan 
de andra tränade med Gamal. 
I år fokuserades det en hel del 
på närspel samt utslag vilket 
är viktiga slag på en bana. 

Lördag kväll var det min-
gel på campingen med pris-
utdelning och bestämmande 
om vilka som ska arrangera 
lägret nästa år. De två friv-
illiga damer som åttog sig 
uppdraget var Gunilla Svan-
holm från Härnösand samt 
Lisbeth Bäckström Olofsson 
från Vännäs. Kvällen avsluta-
des med grillafton på golfres-
taurangen. 

“En bra start”
Söndagen väntades det ytter-

ligare spel på nio hål samt trän-
ing med Gamal och då blev det 
mera närspel, puttning, bunker 
och järnslag. Alla deltagare fick 
en rejäl genomkörare vad gäller 
att stå och slå en massa bollar 
och fick därmed en bra start på 
golfsäsongen.

ANNELI GRENHOLM

Bakslag i matchserien

Damerna – ännu ett år  klubbens mest aktiva
Ordförande Birgitta slutar: Jag 
vill tacka alla mina kämpande 
medsystrar i damstyrelsen

Birgitta Bäckström

Golfresa till Skellefteå gav mersmak – och bra sving

Anneli Grenholm var en av 
de åtta som reste iväg.

Under våren och sommaren 
har damerna i Bjurholms GK 
återigen deltagit i NVGF:s 
årligt återkommande match-
spelsserie. Vi lyckades skrapa 
ihop 7,5 poäng vilket gav 
en femte plats bland samtli-
ga sex lag i Västerbotten.
Robertsfors Nya GK vann 
västerbottensserien med hela 
12 poäng. 

Bra tidigare
Nu återstår finalen mellan 

vinnande lag från Västerbot-
ten och Norrbotten, vilka i år 

är Robertsfors Nya GK och Ka-
lix GK. Bjurholm har genom 
åren placerat sig mycket bra i 
denna serie men i år blev det ett 
mindre bakslag. Vad detta kan 
bero på, finns det säkert flera 
orsaker till, men med de nya 
reglerna blev det inte lättare att 
få ihop folk och definitivt inte 
rättvisare. 

Jag vill i alla fall tacka alla 
som ställt upp i matcherna och 
hoppas på nya och friska golf-
slag 2006 !

 KATHARINA PERSSON

 Lagkapten

Så här slutade Damswingets 
tisdagsgolf under sommaren 
2005
1. Louise Jonsson . . 19 poäng
2. Birgitta Bäckström (Drag-
onf. Umeå)  . . . . . . . 11 poäng
3. Monica Enardsson 11 poäng

Vinnare ecelectic
Yvonne Helmersson

 fakta: damsvinget 2005

På lägrets rangeträning får alla en bra genomgång av tidigare problem.

Anna Johansson är kommitténs kassör och tog också hem en tisdagstävling under sommaren. Tisda-
garna gjordes om till denna sommar, men fick negativa reaktioner.

Carina Sundling och Monica 
Enardsson. 

Klubbens kassör Julie Johansson 
till vänster.

På kvällen under lägret blev det 
mingel på campingen.

Damlägret
satsade på
närspel och 
grillning

14
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Ännu en säsong för alla akti-
va seniorgolfare är över. 

Det har naturligtvis var-
it spel på vår nya fina 18-
hålsbana, men många har 
också varit väldigt aktiva i 
klubbens ideella arbete med 
banan, lokaler eller som 
golfvärdar. 

En stor eloge till alla 
som bidragit till Bjurholms 
Golfklubbs goda rykte bland 
länets golfare.

När det gäller golfspelandet 
är det torsdagsgolfen som är 
basen i vår verksamhet. Histo-
rien upprepar sig. I år, liksom 
i fjol, står Birgitta Dahlgren 
och Nicke Björklund som seg-
rare. Det är kanske tur att sen-
iorkommittén har beslutat att 
vandringspriset ska fortsätta att 
vandra och inte tilldelas någon 
efter tre segrar. 

I herrarnas 9-hålsklass var det 
jämnt. Först efter särspel mellan 
Gösta Lundberg och Sune Pers-
son kunde det koras en vinnare.
Särspelet företogs den 15/9 där 
Sune drog det längsta strået och 
vann över 9-hål Pb med 21
resp 16. Så årets segrare av van-
dringspriset för 9-hål blev alltså 
Sune Persson.

Ordföranden igen
I herrarnas 18-hålsklass såg 

det länge ut som om Rolf Eck-
eskog skulle dra det längsta 
strået, men Nicke Björklund 

ville annorlunda och spelade 
mycket bra de sista tävlingar-
na. I damklassen har Birgitta 
Dahlgren varit rätt så överläg-
sen med 6 segrar av de 8 täv-
lingar hon deltagit i.

Totalt har det varit ett drygt 
50-tal golfare som deltagit, 
vilket är några färre än fjolårets 
rekordår. Bland herrarna finns 
det ganska många som deltag-
it i både 9 hålstävlingen och i 
18 hålstävlingen varför antalet 
statande kan sägas vara reko-
rdhögt.

Splittrat i sommar
Detta har varit ett försöksår 

när det gäller organiserandet av 
torsdagsspelet. 

Man har kunnat spela både 
på torsdagsmorgnarna och på 
kvällarna. Herrarna har dessu-
tom kunnat välja 9 eller 18 
hålstävling. Det finns olika 
uppfattningar om huruvida 
den ordningen har varit bra 
eller inte. 

Utan tvekan har dock en del 
av den trevliga gemenskapen 
försvunnit i och med denna 
splittrade verksamhet. 

En ordentlig utvärdering 
kommer att göras och vi är 
öppna för förändringar till 
nästa år. Det hat framförts 
olika alternativ, alla med syftet 
att återskapa den gemensamma 
träffpunkten.

Bjurholm har även deltagit i 

seriespel mot Lycksele och Åse-
le. Framgångarna blev väl inte 
så stora, men några segrar har vi 
fått och det är alltid trevligt med 

utbyte med andra klubbar.
Väl mött till våren!

ANDERS NÄSSTRÖM

 Seniorkommitten

De kanske bästa greenerna 
någonsin. Under första året.

Men greenkeeper Max 
Hansson stöter berömmet 
ifrån sig.

– Jag är inte nöjd, säger 
han.

Stickluftning en gång per 
vecka. Dressning var tolfte 
dag. Kontinuerliga provtagn-
ingar. Max Hansson och Gun-
nar Enardsson har haft en tuff 
sommar.

– Jag har aldrig varit lugn på 
hela säsongen. Jag har inte fått 
gräset att reagera, säger Max 
Hansson och fortsätter.:

– Även om jag har hört att 
folk varit nöjda är mina mål 

alltid högre än de andra har.
Det är Max första sommar 

i Bjurholm, och mycket tid 
har gått till att “lära känna” 
markerna – och i synnerhet 
greenerna. Arbetsveckorna har 
varit mellan 65 och 70 timmar. 
Vardagarna har de ofta jobbat 
sex till arton, och på helgerna 
fem till tolv.

Huvudansvaret
– Med den tiden har vi klarat 

det – men det håller inte i 
längden. Det klarar inte ett 
familjeförhållande, säger Max 
som i sommar tagit på sig hu-
vudansvaret för greenerna.

För hela golfbanesköt-

seln står fortfarande Gunnar 
Enardsson som chef.

– Vi har stämt av med varan-
dra en gång per dag, och haft 
ett bra samarbete tycker jag, 
säger Max.

Tungarbetat
Med lite mer 

resurser kan 
greenerna bli 
riktigt vassa, 
säger han. De 
gamla greenerna 
är sämre syresat-
ta och tungar-
betade. För att de ska överleva 
vintern är senhöstens viktigaste 
syssla djupluftning. En maskin 

går ner 30 cm i greenerna.
– Den skapar en jordbävning 

sidledes i marken, som luftar 
marken.

Därefter “dressas” greeny-
torna med ett tunt jordlager. 
Allra sist, precis innan snön 
kommer, besprutas green-

erna med svamp-
bekämpning.

“Is i magen”
– Det gäller att ha 

is i magen och känna 
in precis när man ska 
göra det. Det gäller 

att göra det så sent som möjligt, 
säger Max.

NILS PAULSSON

“Aldrig varit lugn på hela året”
Trots mycket beröm – Max Hansson är inte nöjd med greenerna

Herrar 18 hål (27 delt.)
1. Nicke Björklund ..............68 p
2. Rolf Eckeskog .................58 p
3. Anders Näsström............. 51 p
4. Anders Waldemarsson ......38 p
5. Ola Dahlgren .................. 37 p
6. Torbjörn Norrman ...........36 p

Gösta fick ge sig – efter 
ett rafflande särspel
...Sune och Nicke herrvinnare – Birgitta överlägsen på damsidan

Damer 9 hål ( 14 delt.)
1. Birgitta Dahlgren .......... 82 p 
2. Zaida Abrahamsson ....... 63 p
3. Margaret Pernestam ...... 56 p
4. Leena Björklund ........... 52 p 
5. Lilian Lindqvist............. 24 p 
6. Stina Lindgren.............. 20 p

Herrar 9 hål (23 delt.)
1. Sune Persson ................. 69 p
2. Gösta Lundberg .............. 69 p
3. Paavo Greus ................... 57 p 
4. Nils-Erik Grundberg......... 54 p
5. Fritjof Strandberg ........... 39 p
6. Owe Pernestam............... 30 p

resultat
torsdags-

tävlingarna 
2005

Gösta Lundberg blev tvåa i herrarnas 9-hålsklass. (bilden är från 
ett annat tillfälle)

“Luftning 
skapar en 

jordbävning 
sidledes

i greenen”

I början av sommaren var det ett bra flöde av ideella krafter som hjälpte till med banskötseln. Men det var ofta samma personer, vilket 
oroar greenkeepern Max Hansson.
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Tiden går snabbt och det är 
redan dags att summera årets 
tävlingssäsong. 

Jag vill börja att tacka alla täv-
lingsledare som ställt upp och 
gjort det möjligt att genomföra 
alla tävlingar. De har lagt ner 
ett stort jobb på att arrangera 
tävlingarna. Det har samman-
lagt varit 34 stycken som ställt 
upp som tävlingsledare eller 
medhjälpare vid tävlingarna. 
Många av dessa gick den kurs i 
GIT, som vi hade under våren. 
Under vintern nästa år hoppas 
vi att kunna genomföra ytter-
ligare kurser i GIT och även 
kurser för de övriga momenten 
för tävlingsledare. Det behövs 
alltid nya personer till tävlingsl-
edare. Vi har sett att när man 
startar på både 1:an och 10:an 
behöver man 2 starters samti-
digt som 2 stycken är i tävling-
skansliet. 

Allt via terminalen
Är det någon som tycker det 

skulle vara trevligt att vara med 
i tävlingsledningen för någon 
tävling, så går det bra att höra 
av sig till undertecknad eller 
någon annan i tävlingskom-
mittén.

Från och med i år har vi in-
fört att alla anmälningar ska 
göras via terminalen eller In-
ternet. Det går också bra att 
ringa till kansliet och anmäla 
sig. Detta har underlättat för 
tävlingsledningarna, när de 
ska upprätta startlistor. Det 
har fungerat rätt hyfsat i som-
mar även om det var lite strul 
i början. Det är ju lite svårare 
att få reda på hur många an-

dra som har anmält sig och 
vilka de är.

Vi har genomfört 16 täv-
lingar i år. Av dessa var två i 
NVGF:s regi, nämligen 
Länstouren och DM klasser. 
Dessutom spelade senior-
erna en matchserie mot Sör-
fors och Åsele. De sedvanliga 
tisdagskvällarna för damerna 
och torsdagskvällarna för sen-
iorerna har också pågått under 
säsongen.

Tyvärr fick vi ställa in Bjur-
holmscutten, då det ösregnade 
den dagen och banan blev delvis 
översvämmad. Bland annat flöt 
bron på hål två bort när Marie-
bäcken svämmade över sina 
breddar. Då det är förenat med 
en hel del extraarbete med att 
flytta en tävling, så beslöt vi att 
ställa in den i år. Vi får hoppas att 
vädret blir bra nästa år för det är 

ju en väldigt populär tävling.
I år har vi haft i genomsnitt 

49 deltagare per tävling, vilket 
är två fler än i fjol. Den täv-
ling som drog mest deltagare 
var som vanligt Bernard Jones 
Tart-scramble med 25 fyrman-
nalag som tävlande. Den täv-
ling som var näst mest populär 
var Invigningstävlingen, som 
lockade 88 deltagare. 

Resa till Åland
Tävlingssäsongen avslutades 

som vanligt med Surström-
mingstävlingen, som i år 
sponsrades av Eckerölinjen 
och Wennbergs buss. Vi har 
därför döpt om tävlingen till 
Eckerö Line Open, Spelfor-
men var i år Irish greensome 
och förstapriset var en resa till 
Åland vid kristihimmelsfärds-
helgen nästa år, som vanns av 

Bengt och Carina Sundling. 
Grattis till dem. De som inte 
vann någon resa kan anmäla 
sig till Juha Kalander, om de 
är intresserade att följa med 
på resan. Tävlingen avslutades 
traditionsenligt med surström-
mingsmiddag.

Korta ner tiden
Under hösten kommer täv-

lingskommittén att göra en 
uppföljning av tävlingssäson-
gen och se vad vi kan förbät-
tra till nästa år. Det finns en 
till exempel del att göra för att 
inte tävlingarna ska dra ut så 
mycket på tiden. Är det någon 
som har några idéer om tävlin-
gar, så kan de höra av sig till un-
dertecknad eller någon annan i 
tävlingskommittén.

TORBJÖRN SUNDÉN

 Tävlingskommittén

Klubben fick en inbjudan 
från Luleå GK att delta i de-
ras 50-års jubileum den 27:e 
augusti 2005. Normalt är det  
ordförande som representerar 
klubben i sådana sammanhang 
men eftersom Nicke var förhin-
drad erbjöd jag och Margaret 
oss att åka. 

Firandet började med en 
scramble-tävling. Luleå har en 
fin och välskött bana , men som 
inte erbjuder inte samma vack-
ra vyer som vi har i Bjurholm, 
vilket jag för övrigt tror är gan-
ska sällsynt.

Hoppade höjd
På kvällen var det upp-

vaktning och supé. Vädret 
på dagen hade varit klart och 
fint om än lite blåsigt men på 
kvällen kom några regndrop-
par så man valde att ha upp-
vaktningen inne i det ganska 
trånga trapphuset. Klubbens 
VD Pasi Mäkeläinen hälsade 
alla välkomna. 

Kommunalrådet var först 
ut av talarna och pratade om 
golfklubbens betydelse för 
kommunen bland annat. In-
gemar Nyman var Svenska 
Golfförbundets representant. 
Han har tydligen varit en 
duktig höjdhoppare fick vi 
veta (2,18) men han pratade 
annars om den omvända tri-
angeln i golfklubbarna och då 
menade han åldersstrukturen 
med få unga och många äldre 
medlemmar. (Det avspeglade 
för övrigt festdeltagarna ock-
så.) Detta är något som klub-
barna och förbundet behöver 
jobba med. 

Gav en träskål
Bodens GK gav Luleå en 

vänskaplig knäpp på näsan 
genom att framhålla att dom 
fyller 60 nästa år. Så var turen 
kommen till Bjurholms GK. 

Vi uppvaktade med en träskål 
snidad av Wille Sundqvist så 
det var lite frestande efter alla 
långa tal att gå fram och bara 
säga ”Skål och Grattis”. Nu 
hade jag satt ihop några rader 
så jag läste upp dessa. 

Bjurholm har sin bäver. Luleå 
ren, björn och hermelin.

Bjurholms bana är vackert 
kuperad, Luleås mer lättsam 
och fin.

Vi är en tonårsklubb, Luleå är 
mogen nu.

Vi har nyss fått 18 hål, ni har 
skapat 27.

Hemma bra, men idag är 
Luleå bäst.

Tack för att vi får vara med på 
er jubileumsfest.

Grattis och skål för, och fram-
för allt till, 50-åringen! 

Gemensam avgift
Därefter följde mat och dry-

ck samt musik och sång. Vi 
hade även ett trevligt samtal 
med Pasi Mäkeläinen och fick 
en del intressanta tips och syn-
punkter som jag tänker ta upp 
i styrelsen. Han hade bland an-
nat en vision om en gemensam 
medlemsavgift inom NVGF 
som skulle berättiga till fritt 
spel på alla banor inom Norr- 
och Västerbotten. 

Ett kanske mer realistiskt al-
ternativ skulle kunna vara att 
ha en standardgreenfee på säg 
200 kr inom hela NVGF. Hur 
som helst så rekommenderar 
vi alla att besöka andra banor 
och givetvis 
locka dem att 
besöka oss. 
(På söndagen 
hann vi ta en 
runda i Bod-
en också.)   

OWE 
PERNESTAM

Fler tävlingsledare sökes!

Under invigningstävlingen var det tävlingskommittén som stod för det administrativa. Ordförande 
Torbjörn Sundén står upp till vänster.

5 juni
Bernard Jones Tart Scamble

1. Lag Fredrik Rystedt
2. Lag Juha Kalander
3. Lag Tore Jacobsson
(100 deltagare)

19 juni
FSB Cup, juniorer

P 0-12
1. Felix Eriksson
P13
1. Gabriel Sjöstrand  .88 slag
P15
1. Glenn Johansson  .99 slag
P16
1. Simon From-Johansson ...  

72 slag
F16
1. Maria Stuge ........ 77 slag

22 juni
Länstouren

1. Emmy Frohm, LGK 70 slag
26 juni
Tjugan

Klass A, Poängbogey
1. Harry Lindqvist........43 p
2. Jonas Nording .........41 p

3. Zaida Abrahamsson ..38 p
(49 deltagare)

9 juli
Triss Lady

1. Kerstin Persson .......39 p
2. Anneli Grenholm......38 p
3. Louise Jonsson........37 p
(18 deltagare)

13 juli
Gamals tävling

Klass A

1. Christian Lindgren 71 slag
2. Jonnie Andersson 72 slag
3. Daniel Gustafsson 74 slag
(25 deltagare)

Klass B
1. Carl Johansson ........36 p
2. Björn Stuge ............35 p
3. Anders Andersson ....34 p
(25 deltagare)

Damklassen
1. Inger Södermark ......41 p

2. Zaida Abrahamsson ..... 36 p
3. Louise Jonsson........... 34 p
(16 deltagare)

Juniorklassen
1. Simon From-Johansson 39 p
2. Maria Stuge ............... 36 p
3. Jonas Nording ............ 32 p
(9 deltagare)

16 juli
Invigningstävling, Greensome

1. Anders Ohlsson/Jan Åhman  
................................... 64,6
2. Barbro Andersson/Marcus 
Sandström........................66
3. Lars-Erik Lindgren/Oscar Cels-
ing..................................66

21 juli
Bäverslaget

A-klassen (scratch)
1. Greger Forsberg ...... 83 slag
2. Jörgen Sjödin......... 83 slag
3. Simon Ingvarsson ... 84 slag
(11 deltagare)

B-klassen
1. Robert Johansson ... 71 slag
2. Christian Lindgren .. 73 slag
3. Ola Dahlgren.......... 73 slag
(20 deltagare)

C-klassen
1. Håkan Palm ............... 42 p
2. Anneli Grenholm......... 37 p
3. Casper Hessel ............. 36 p
(20 deltagare)

27 juli
Bjurholmcutten

INSTÄLLD

30 juli
KM klasser

H35
1. Johan Hvirf ........... 93 slag
(5 deltagare)

H45
1. Tomas Jonsson ....... 84 slag
(10 deltagare)

H55
1. Bert-Tage Einarsson 85 slag
(10 deltagare)

31 juli
KM final

1. Daniel Gustafsson ... 76 slag
2. Jörgen Sjödin......... 79 slag
3. Greger Forsberg ...... 80 slag
(10 deltagare)

Damklassen inställd i år.

6 augusti
Almi, fyrboll, Pb

1. Owe Pernestam/Margaret Per-
nestam ............................47
2. Aina de Besche/Jan de Be-
sche ................................45
3. Anders Ohlsson/Thomas Sjö-
gren ................................43
(25 deltagande lag)

14 augusti
VK-cupen, Greensome

1. Kurt Granqvist/Magnus Grip-
enroth .......................... 64,4

2. Fred Lundgren/Magnus Jo-
hansson........................ 65,8
3. Anders Andersson/Christer 
Andersson ..................... 66,4
(37 deltagande lag)

14 augusti
KM matchspel Final

Robert Hortlund - Greger Fors-
berg .............................. 2/1
Robert Hortlund vinnare.
(22 deltagare)

21 augusti
DM

H45
1. Per Garmager, Luleå GK ......
75 slag
....
17. Anders Ohlsson, BjGK ......  
............................... 94 slag
20. Jonas Ledin, BjGK 107 slag

4 september
Flaggtävling

Damer
1. Magdalena Sundqvist
2. Yvonne Helmersson
3. Maria Stuge
(24 deltagare)

Herrar
1. Anders Andersson
2. Björn Stuge
3. Jonas Ledin
(44 deltagare)

10 september
Eckerö Line Open, Greensome

1. Carina Sundling/Bengt Sun-
dling ............................ 58,8
2. Thomas Jonsson/Viktor Jons-
son .............................. 59,8
3. Stig Emilsson/Johannes 
Emilsson ....................... 60,0
(32 deltagande lag)

24 september
Avslutningstävlingen

1. Ruth Grundberg/Ola Dahl-
gren ............................. 36,5
2. Anders Näsström/Johannes 
Emilsson ....................... 37,0
3. Inga-Maria Jonasson/Henrik 
Helmersson ................... 37,0
(22 deltagande lag)

Tävlingsresultat 2005

Simon From-Johansson.

När f.d. Surströmmings-
tävlingen skulle avgöras 
hade hösten anlänt.

Anders Ohlsson.

“Hemma bra – men 
i dag är Luleå bäst”



BFÖRENINGS-
BREV

Adress

Förmåner på Allkortet!

Nu får du: 
• Bonus på alla köp.
• Bensinrabatt hos Preem.
• Avbeställningsskydd och rese-
försäkring
 

Handelsbanken  

Handelsbanken
www.handelsbanken.se/bjurholm
Tel. 0932-10013

Tala med oss på

Betala 2006 års medlemskap nu till samma pris som 2005!
I samband med översyn av avgifterna så erbjuds ni :
Betala avgiften före första november så gäller årets prislista:
Senior ................... 2800:-
Familj ................... 5000:-
Junior 16-21 ............900:-
Junior 0-15 ..............500:-
Studerande ..............950:-
Städavgift................300:-

Vad styrelsen kan konstatera är att det kommer att bli en höjning 
men hur mycket är inte klart idag, ovanstående är ett erbjudande 
om man vill försäkra sig mot en höjning och gäller endast när-
medlemmar. 
OBS! Både medlemsavgiften och städavgiften skall vara inbetalt 
före 2005-11-01.
Den 1 november kommer en ny prislista att gälla.  De nya avgifter-
na presenteras i nästa nummer av Släjdan och på hemsidan 
www.bjurholmsgk.se. Styrelsen

NÄRMEDLEMMAR!

Ett antal styrelseledamöter 
ställer inte upp till omval vid 
nästa årsmöte. Vi i valbered-
ningen är därför intresserade 
av att få förslag på nya sty-
relseledamöter från våra med-
lemmar. 

De som har personer att 
föreslå till den nya styrelsen 

kan kontakta Henrik Helm-
ersson, Lilian Lindqvist eller 
undertecknad.

Henrik 0932-200 70, Lilian 
0932-101 80, Leif 0935-10643, 
arb 090-15 23 13 e-post: dvi_
leif_andersson@hotmail.com

LEIF ANDERSSON

 Valberedningen

 annons

Totalt: 1412 medlemmar
Damer: 391 st
Herrar: 1021 st
15 år eller yngre: 67 st
16–21 år: 88 st 

Handicapspridning: 336 med-
lemmar har 36+ eller sämre 

Geografi sk spridning:
Nonresident: 973 st. 

Närmedlemmar: 439 st.
Varav herrar: 314 st
– 73 av dem har 36+ eller 
sämre
Damer: 125 st 

– 61 av dem har 36+ eller 
sämre
15 år eller yngre: 46 st
16-21 år: 90 st

271 medlemmar har tillkommit 
efter nyår,
varav 53 närmedlemmar 

Studerande: 54 st
Hedersmedlemmar: 8 st
Familjemedlemmar: 167 
(varav 5 barn under 15)
Enskilda medlemmar: 210 st

MEDLEMSSTATISTIK
Giltig för 2005-08-16

Styrelsen söker nya

...liksom Släjdan
Känner du att du vill jobba 

för klubbens medlemmar? Är 
du intresserad av att skriva? 
Redigera?

Släjdan är den perfekta 
kombinationen. Den är också 
en utmärkt skola för att lära sig 
tidningsarbete.

Jag, Nils Paulsson, har varit 
redaktör för medlemstidningen 
i två och ett halvt år. Jag bor nu-

mera i Stockholm, och hinner 
inte vara uppe och spela golf 
hemma mer än några rundor 
varje sommar. Bland annat där-
för börjar redaktörsuppdraget 
kännas betungande. Dessutom 
har jag ett heltidsjobb i samma 
bransch att sköta.

Hör av dig till mig så berättar 
jag mer! (kontaktinfo: se sidan 
tre) NILS PAULSSON


